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Zápis ze schůze VK Dubské skály, konané dne 18.4.2009 v sokolovně ve Mšeně 
  
Přítomni: Otto Cihelna st., Oto Cihelna ml., Jiří Guttenberg, Jiří Hnilica, Vojtěch Král, Josef Kunzo, 
Luboš Martínek, J. Heininger (v.z. Václava Heiningera), Radek Mikuláš, Vladislav Strnad, Jaroslav 
Šťastný.  
Omluveni: Pavel Henke, Zdeněk Hubka, Jan Chrpa, Roman Líbal  
 
Program:  
1. připomínky k zápisům z r. 2008 
2. školení správců    
3. výměna materiálu na rok 2009  
4. vrtačky – způsob používání a předávání v rámci VK    
5. magnézium   
6. metodické DVD 
7. horolezecká výstava  
8. archiválie  
9. web Skalní oblasti 
10.správcovská činnost 
11.nástupnictví předsedy OVK 
12.identifikační karty pro správce  
13.Lezení v Německu  
14.termín příští schůze 
  
1. Připomínky k zápisům z r. 2008 
Proti zápisu z minulých dvou schůzí OVK nejsou námitky a byly schváleny v tom znění, v jakém byly 
rozeslány. 
 
2. Školení správců    
Předseda VK předal zprávy o stavu proškolení a neúplnosti seznamů školených – diskutováno na 
CVK ve Škrovádě. Shoda v rámci OVK je v tom, že školení  konané dne 7.10.2006 ve skalách na Rači 
– pod Pustou věží (organizoval Jiří Rosol) bylo deklarováno jako právoplatné; a navíc byla – vzhledem 
k menšímu počtu účastníků – možnost, aby si všichni vše zkusili. V tomto ohledu bylo toto školení 
lepší, než ostatní proběhlá. Přítomni tehdy byli R. Mikuláš, O. Cihelna st., V. Strnad, Z. Hubka, Jiří 
Hnilica, J. Kunzo, L. Martínek, V. Král a P. Henke (viz též příslušný zápis ze schůze OVK). Proškoleni 
jsme tedy všichni.  
 
3. Výměna materiálu na rok 2009  
Předseda OVK informoval o tom, že letos nebudou propláceny cesťáky na údržbu skal a částky za 
výměnu budou redukovány. Materiál je nicméně z největší části dodán a nafasován (chybějí zatím 
dobíráky a lepidla ke stávajícím vrtačkám), byl pečlivě přepočítán a uložen v kovárně u Luboše 
Martínka (kde si po schůzi někteří členové ihned něco odebrali). Prosím dodržujte zásady evidence 
tohoto materiálu (je tam podpisový arch) a používejte materiál pouze k výměně nebo k NUTNÉMU 
dojištění.  
 
4. Vrtačky – způsob používání a předávání v rámci VK  
Luboš Martínek, Otto Cihelna a Jiří Guttenberg mají vlastní vrtačky. Vrtačka vyfasovaná vloni má jako 
správce Josefa Kunza, který je povinen ji zapůjčit jiným členům na nezbytně nutnou dobu (doprava 
vrtačky je věcí toho, kdo ji potřebuje, a nikoliv správce).   
Vrtačku vyfasovanou letos zatím převzal do správy Radek Mikuláš a domluví se s Romanem Líbalem, 
kdo bude jejím správcem.   
 
5. Magnézium   
Na schůzi CVK bylo uloženo projednat užívání magnézia v regionu poté, co byl zrušen plošný zákaz 
jeho užívání. Současný předseda OVK nemá k dispozici zápis z jednání o podmínkách lezení v CHKO 
Kokořínsko a neví tedy, zda je zákaz používání magnézia zakotven v podmínkách daných orgány 
ochrany přírody. Účastnící jednání (V. Strnad, R. Mikuláš) se však shodli, že ústně byla tato 
podmínka kladena (možná, že jsme ji tehdy odbyli jako vyřešenou s tím, že „je to tak jako tak 
zakázáno“). Po zápisu z posledního jednání s orgány OP zapátrají R. Mikuláš a V. Strnad a případně 
informují nás ostatní e-mailem. 
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Z hlediska horolezeckého bylo jednomyslně odhlasováno, že OVK nesouhlasí s používáním magnézia 
v celém regionu Dubských skal (tedy ani v částech ležících mimo CHKO) a jeho používání 
ZAKAZUJE.  O případné výjimky z tohoto zákazu nechť zažádají ti, kterým by zákaz vadil, ať 
navrhnou důvody a místa, kde by mělo být povoleno.  
 
6. Metodické DVD 
Předseda OVK tlumočil prosbu Z. Strnada a V. Wolfa poptat se po případných zájemcích o tvorbu 
metodického DVD o osazování jištění. Otto Cihelna nabízí kontakt na svého známého, který má 
zkušenosti s přípravou multimediálních programů (ovšem za tržní ceny). V případě zájmu „shora“ 
kontakt předá e-mailem.  
 
7. Horolezecká výstava  
V r. 2008 byla výstava, připravená v r. 2003 pro hrad Housku, umístěna v sokolovně ve Mšeně. Nyní 
se pro ní hledají nové prostory – žádáme o případné tipy!  
 
8. Archiválie  
R. Mikuláš informoval o tom, že ČHS bude mít - či již má - depozituru svých archiválií ve Státním 
archivu v Praze, a nabádá členy OVK, aby své archiválie nabídli (pokud tak nechtějí učinit, nechť 
alespoň zajistí kontinuitu jejich uložení). 
 
9. Web Skalní oblasti 
Hledají se další zájemci o přístupová hesla a práci s webem Skalní oblasti – kontaktujte Zd. Strnada. 
 
10. Správcovská činnost 
V zimním období se mnoho dělat nedalo. V. Strnad hlásí doplnění dobíráku na Zadní masiv (skály 
v Kokořínském dole – Kočičině a Vrbodole).  
 
11. Nástupnictví předsedy OVK 
Radek Mikuláš vyslovil přání předat počínaje rokem 2010 funkci předsedy OVK někomu jinému 
(vykovává ji už 6 let, má málo času a nevalnou kondici na skutečně intenzivní horolezeckou činnost a 
od úřadování v rámci ČHS by si rád odpočinul). Z diskuze vyplynulo, že ideálním nástupcem by byl 
Karel Berndt, který ale tč. vykonává v ČHS jinou funkci. Nicméně se pokusíme mu spolupráci 
nabídnout (první pokus provede Jarda Šťastný). Pokud to nevyjde, je legitimní volbou stávající 
zástupce Otto Cihelna. Prosím přemýšlejte o možnostech do příští schůze VK, na které bude třeba 
najít řešení.  
 
12. Identifikační karty pro správce  
Josef Kunzo konstatuje, že v případě diskuze s lezcem porušujícím pravidla nemá nic, čím by doložil 
že je správcem skal. Radek Mikuláš přislíbil správcům vyrobit do příští schůze OVK jednoduché 
identifikační karty s razítkem.  
 
13.Lezení v Německu  
J. Šťastný a O. Cihelna informovali, že Německo vystoupilo z organizace IUAA. Nevíme, zda to má 
nějaké dopady na práva lezců organizovaných v ČHS při lezení v Německu, prosím, pokud někdo 
získá nějaké informace, ať se o ně podělí s ostatními členy OVK (nejlépe hromadným e-mailem).  
 
14. Termín příští schůze 
7.11.2009, předběžně v Blatečkách na chalupě u Karla Berndta (o jeho souhlas požádá Jaroslav 
Šťastný). Alternativa: Chalupa čp. 1 v Heřmánkách. Zhruba 10 dní před termínem připomenu e-
mailem resp. telefonem. 
  

Zapsal 23.4.2009: Radek Mikuláš 


